
Ügyszám: 23-36/2010.
 

Jegyzőkönyv

Készült: Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2010. szeptember 14-én 10,00 
órakor megtartott képviselő-testületi üléséről.

Helye: Faluház, Salföld

Jelen vannak: Simonné Vitányi Mónika polgármester
                         Fábián Gusztáv alpolgármester
                         Mátraházi Zsuzsanna képviselő
                         Raffay Béla képviselő

Összesen:       4 testületi tag

Lakosság részéről: 0 fő

Tanácskozási joggal valamennyi napirendnél jelen van: Vargyas Diána jegyző 

Napirend megállapítása

Simonné Vitányi Mónika
Köszöntöm a  megjelenteket.  A testület  4  fővel  határozatképes.  A testületi  ülés  napirendi 
pontjai: 1. Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázaton való indulás
Előadó:  Simonné  Vitányi  Mónika  polgármester,  2.   Salföld  Község  Önkormányzata 
Falugondnoki  Szolgálatának  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatának  módosítása,  a 
falugondnok  munkaköri  leírásának  elfogadása  Előadó:  Simonné  Vitányi  Mónika 
polgármester, 3. Salföld Község Önkormányzata 2010. I. féléves beszámolójának elfogadása 
Előadó:  Simonné  Vitányi  Mónika  polgármester,  4.  A Közép-Dunántúli  Operatív  Program 
„Szennyvízelvezetés és kezelés fejlesztése” című pályázaton való indulás  Előadó: Simonné 
Vitányi  Mónika  polgármester,  5.  Salföld  Község Önkormányzata  Képviselő-testülete  által 
2010. január 1.  és 2010. április  30. között  hozott  határozatok újratárgyalása,  megerősítése 
Előadó:  Simonné  Vitányi  Mónika  polgármester,  6.  Bejelentések,  észrevételek  Előadó: 
Simonné Vitányi Mónika polgármester. A meghívottak között van Bárány Gyula ügyintéző, 
illetve a jegyző asszony vesz részt az ülésen.  A napirendi  pontokkal kapcsolatban kérdés, 
kérés? 

Fábián Gusztáv
A 4. napirendi pontot vegyük ki.

Simonné Vitányi Mónika
Rendben. Kérés? 

Mátraházi Zsuzsanna 
Nekem bejelenteni valóm lenne és kérném, hogy ez szó szerint legyen a jegyzőkönyvben. 
Abszolúte felkészületlenül érkeztem az ülésre.
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Simonné Vitányi Mónika 
Szünetet rendel el. (Az előzetesen megbeszéltek szerint ülésen kívüli megbeszélést tartanak.)

Simonné Vitányi Mónika 
Akkor folytathatjuk az ülést. 

Mátraházi Zsuzsanna
Az ülés meghívóját nem kaptam meg, képviselőtársam anyagából tájékozódom, nem tudtam 
felkészülni,  így ma  szavazni  sem fogok.  E-mailben  jeleztem többször  is,  hogy küldjék el 
nekem az anyagot.

Vargyas Diána 
Korábban már jeleztem Önöknek, hogy az SZMSZ alapján nem küldhetem el a meghívót, 
kizárólag írásban. Az SZMSZ rendelkezései nem teszik lehetővé az elektronikus meghívási 
módot. Amit pedig nekem írnak e-mailt, az nem hivatalos, ugyanis az az én magán e-mail 
címem, amit azért adtam meg Önöknek, hogy egyéb kérdésekben egyeztetni tudjunk, de az 
nem hivatalos e-mail cím. 

Mátraházi Zsuzsanna 
Akkor mi a hivatalos e-mail címe? 

Vargyas Diána 
Nekem olyanom nincs. Nem kaptam. Nem tudom, a Salföldi Önkormányzat előfizet hivatalos 
e-mail címre? 

Simonné Vitányi Mónika 
Nem. 

Fábián Gusztáv
A későbbiekben akkor módosítani kell az SZMSZ-t. 

Simonné Vitányi Mónika 
Akkor tegyük fel szavazásra a napirendi pontokat, illetve először Fábián Gusztáv módosító 
indítványát, miszerint a 4. napirendi pontot vegyük ki. 

Fábián Gusztáv
Igen.

Mátraházi Zsuzsanna
Igen. 

Raffay Béla 
Nem. 

Simonné Vitányi Mónika 
Nem.

Megállapítja,  hogy a képviselő-testület  2 igen szavazattal  valamint  2 ellenszavazattal  nem 
fogadta el a módosító indítványt és meghozza az alábbi határozatot: 
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60/2010. (IX.14.) Kth. sz. határozat

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete
 nem fogadja el a módosító indítványt, miszerint a 4. 

                                  pontot vegyék ki a napirendi pontok közül. 

Simonné Vitányi Mónika 
Akkor  feltenné  szavazásra  az  eredeti  napirendi  pontokat.  Illetve  egy  pontot  sürgősséggel 
kíván felvetetni:  Az Észak-Balatoni  Térség  Regionális  Települési  Szilárdhulladék-kezelési 
Önkormányzati  Társulás  Alapító  Okiratának  és  Társulási  Megállapodásának  módosítása 
Előadó: Simonné Vitányi Mónika Ez azért fontos, mert szeptember 30-áig kellene elfogadni 
az önkormányzatoknak,  mert pályázaton kíván indulni a Szilárdhulladék-kezelési  Társulás. 
Konténerszállító  szerelvényt  kívánnak  megvenni.  Ennek  van  egy  összege,  és  KEOP 
pályázaton  szeretnének  indulni  és  ehhez  kell  nekik  ez  a  határozat.   Azt  tudom,  hogy 
Kővágóörsön  elfogadták  ezt  a  határozatot.  Felolvasom  a  tervezetet.  (csatolva  a 
jegyzőkönyvhöz.) Itt van az anyag amit küldtek nekünk. 

Vargyas Diána 
Másoltam mindenkinek.

Simonné Vitányi Mónika 
Akkor kaptatok.  Jó,  ez kerülne  még be a  napirendi  pontokba.  Akkor aki  ezt  így el  tudja 
fogadni, kérem jelezze. 

Fábián Gusztáv
Nem.

Mátraházi Zsuzsanna
Nem.

Raffay Béla 
Igen.

Simonné Vitányi Mónika 
Igen.

Megállapítja,  hogy a képviselő-testület  2 igen szavazattal  valamint  2 ellenszavazattal  nem 
fogadja el az ismertetett napirendi pontokat és meghozza az alábbi határozatot: 

61/2010. (IX. 14.) Kth. sz. határozat

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete
                                  nem fogadja el a 2010. szeptember 14-ére összehívott 
                                  képviselő-testületi ülésre meghirdetett napirendi pontokat.  

Simonné Vitányi Mónika 
Így akkor a mai napon nem lesz ülés, mivel  nem sikerült  elfogadni a napirendi pontokat. 
Annyit  még  szeretnék  elmondani,  hogy  ahhoz  ragaszkodtatok,  hogy  a  szennyvízkezelést 
közmeghallgatás  keretén belül tárgyaljuk.  Mi ezt el is fogadtuk. Ez viszont nem volt fair, 
hogy most nem fogadjátok el a napirendi pontot. Nem muszáj megszavazni egy napirendi 
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pontot,  viszont  nem  tisztességes,  hogy  mi  közmeghallgatást  kiírtunk  a  kéréseteknek 
megfelelően,  és  utána  ti  meg  ennek  ellenére  nem fogadjátok  el  a  napirendi  pontot,  úgy 
gondolom, hogy ez így nem volt tisztességes.  

Fábián Gusztáv
Az erkölcsi  vonatkozásait  ne itt  tárgyalja  meg,  hogy mi tisztességes  meg mi nem, tisztelt 
polgármester asszony. 

Simonné Vitányi Mónika 
A véleményemet mondtam el, ehhez jogom van. 

Mátraházi Zsuzsanna
A  közmeghallgatásnak  egyértelműen  olyan  volt  a  kicsengése,  amiről  szó  volt  az  előző 
megbeszélésen is. 

Simonné Vitányi Mónika 
Nem. Ez a te számodra volt egyértelmű kicsengése. Mert te ezt hangoztattad, illetve a Kuti 
Marika. Itt sorolhatnám az embereket, akik úgy gondolják, hogy igenis, egy pályázattal élni 
kell. Tehát nem gondolhatod két emberből kifolyólag, hogy ez volt a kicsengése. 

Raffay Béla 
A másik pedig az, hogy azt tudomásul kell vennetek, hogy az ingatlantulajdonosok többsége 
elfogadta a csatorna társulatot.  És egyszerűen nem negligálhatjátok a létét.  Ennek egyszer 
majd meg lesz a böjtje számotokra. Mert ti tényleg saját magatok alatt vágjátok a fát. Addig 
szarakodtok, míg tényleg elbukja a csatornáját Salföld. 

Simonné Vitányi Mónika 
Nekem  most  egy  problémám  van  ezzel  az  egésszel:  a  költségvetési  beszámoló  nem lett 
elfogadva. Tehát most a Magyar Államkincstár felé nem tud elmenni jelentés.

Mátraházi Zsuzsanna
A 4. pontot vegyük ki belőle.

Simonné Vitányi Mónika 
Nem vesszük ki belőle. Mi megtettük, amit kértetek, volt közmeghallgatás. Ne haragudj, most 
miért  én  engedjek?  Ennyit  kellett  volna.  Én  megtettem  azt,  hogy  összehívtam  a 
közmeghallgatást. Napirendi ponton belül a határozati javaslatot nem kötelező megszavazni. 

Mátraházi Zsuzsanna 
Ezek után meglepő, hogy nem vetted ki. 

Simonné Vitányi Mónika 
Zsuzsa nem, ez a te szempontodból meglepő. Ezt csak te láttad így. 

Mátraházi Zsuzsanna 
Azt meg csak te látod így, amit te látsz. 

Simonné Vitányi Mónika 
Persze, épp ezért kellett volna berakni. Ennyi. Csak nem nekem lesz ebből problémám, hanem 
a következő testületnek. Mert a költségvetést el kellett volna fogadni. Most nem fogunk tudni 
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pályázni a Bursa Hungaricára, nem tud majd pályázni a társulás a szilárd-hulladék ügyében, 
és a többi. Sajnálom. Ez lett volna az utolsó testületi ülés, illetve az is.

Mátraházi Zsuzsanna 
Nekem van még javaslatom, amit szerettem volna elmondani. Nem tudom, mi módon lehet és 
kinek kell hivatalosan beterjeszteni, ezért most elmondom. Azt indítványozom, hogy 27-ére, 
illetve  az  előtti  csütörtök-pénteken  szeretnék  alpolgármester  úrral  betekintést  nyerni  a 
könyvelésbe, kiadás-bevétel.

Simonné Vitányi Mónika 
Ezt bármikor megtehetitek. 

Mátraházi Zsuzsanna 
Ezt jelzem előre. Így elő lehet készíteni azokat az adatokat. És utána 27-ére össze lehet hívni 
egy testületi ülést.  

Vargyas Diána 
Akkor  ezt  írásban  is  be  kéne  adnia,  a  tervezett  napirendi  pontokkal.  És  nem felém kell 
jeleznie, hanem a polgármester asszony felé kell jelezni. 

Mátraházi Zsuzsanna 
A polgármester asszony az imént jelezte, hogy neki az bizonyára nem jó. 

Vargyas Diána 
Erre ugye megvan az Ötv.-ben illetve az SZMSZ-ben a szabály, hogy a képviselő indítványt 
terjeszt  elő  és  a  polgármesternek  15 napon belül  össze  kell  hívnia  az  ülést.  Akkor  ezt  a 
polgármester asszony felé írásban jelezze, mert ezt még iktatni is kell. 

Mátraházi Zsuzsanna
Ezért  mondtam a 27-ét,  mert  akkor  megvan  a  15 nap mához  képest.  Akkor  megírom az 
indítványt. 

Simonné Vitányi Mónika 

Mivel több hozzászólás nem volt – megköszönve a részvételt –az ülést 11.15 perckor bezárta. 

Kmf.

Simonné Vitányi Mónika                                                                                 Vargyas Diána
        polgármester                                                                                                    jegyző 
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